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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületnek 2013. április hó 30. napján 14.00 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző, Polgármesteri Hivatal
Székely László igazgató, Veress Zoltán Általános Iskola

Vári Imre könyvvizsgáló 
Kürti Judit óvodavezető, Veress Zoltán Óvoda
Torkos György ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  határozatképes  számban  megjelent,  a  7  képviselőből  5 
képviselő van jelen. Buczkó Zoltánné és ifj. Nagy György később érkezik az ülésre.
Az ülést megnyitja. 

A jegyzőkönyv  hitelesítésére Czinege Béla alpolgármestert  és Hosszu András képviselőt  javasolja 
megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

74/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  Czinege  Béla  alpolgármestert  és  Hosszu  András  képviselőt 
választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Czinege Béla alpolgármester
2) Hosszu András képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került.  
Elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal kéri, hogy a Berekfürdő Községi Önkormányzat 2014. évi  
költségvetési koncepciójáról szóló 4. napirendi pontot levenni a napirendről, mivel az Országgyűlés  
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április 30-ról október 31-re módosította a következő évre vonatkozó költségvetési koncepciójának a 
Képviselő-testület elé való terjesztésének határidejét.
Ki az, aki egyetért azzal, hogy a 4. napirendi pont tárgyalását levegyék a napirendről?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta. 
Több  előterjesztés  most  érkezett,  mint  a  Megbékélés  Háza  kérelme  pályázatának  támogatása,  az  
ALLNET Hungary Kft.  kérelme,  a  Kanta  Gyula  Könyvtár  jelenlegi  helyzetéről  szóló  beszámoló, 
Galaczi Antalné kérelme. 
Ki az, aki egyetért azzal, hogy e négy téma az aktualitások között megtárgyalásra kerüljön?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a négy témának az aktualitások között történő megtárgyalását  
5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  kéri  még  a  Klebersberg  Intézményfenntartó  Központtal  kötött  
vagyonkezelési szerződés módosításának a 4. napirendi pontként történő felvételét. 

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy ki  az,  aki  egyetért  azzal,  hogy a vagyonkezelési  
szerződés módosítása a napirendre felvételre kerüljön?
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  vagyonkezelési  szerződés  módosításnak  a  4.  napirendi 
pontként történő felvételét 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
Van-e még valakinek módosító javaslata?
További  módosító  javaslat  nem  hangzott  el,  ezért  szavazásra  bocsátja  a  módosított  napirend 
elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a módosított napirendet 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

75/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Előterjesztés a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

2. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Község  Önkormányzatának  2012.  évi  költségvetésének 
megállapításáról szóló 7/2012.(II.28.) Önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

3. Előterjesztés a 2012. évi költségvetésről és a 2012. évi pénzmaradvány jóváhagyásáról.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

4. Előterjesztés a Klebersberg Intézményfenntartó Központtal kötött vagyonkezelési 
szerződés módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

5. Előterjesztés a szociális igazgatásról, és az egyes szociális ellátások helyi szabályozásáról 
szóló 6/2009.(III.10.) Önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

6. Előterjesztés az ivóvíz- és szennyvíz szolgáltatás üzemeltetésre történő átadására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

7. Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.
Előadó: Torkos György ügyvezető igazgató

8. Előterjesztés a Rendezési Terv módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

9. Előterjesztés Jász-Nagykun-Szolnok Megye Turisztikai Értéke cím megpályázására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
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10. Előterjesztés testvérvárosi kapcsolat felvételére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

11. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
12. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
13. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin 
14. A  Berek-Víz  Kft.  ügyvezető  igazgatójának  beszámolója  az  első  három  hónap 

tevékenységéről.  (zárt ülésre javasolt)
Előadó: Torkos György ügyvezető igazgató

15. Előterjesztés ingatlanvásárlásra. (zárt ülésre javasolt)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

16. Aktualitások. 

Czinege Béla alpolgármester távozott az ülésről.

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

1. Napirendi  pont:    Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-  
testületének  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  25/2010.(XII.01.)  Önkorm. 
rendelet módosítására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  SZMSZ  módosítására  készült  előterjesztés  a 
Képviselő-testület tagjai részére kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Megkérdezi, hogy a Polgármesteri Hivatal kívánja-e az előterjesztést kiegészíteni?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a Kormányhivatallal történt folyamatos egyeztetés 
alapján az SZMSZ-ben a jegyző helyettesítésére meg kell jelölni valakit.
Az SZMSZ  49. § (2) bekezdése alapján a Polgármesteri Hivatal esetében személyes képviseletre a 
jegyző,  akadályoztatása  vagy  tartós  távolléte  esetén  az  általa  kijelölt  személy  jogosult.  Ezt  a  
rendelkezést ki kellene egészíteni, megjelölve a megfelelő végzettséggel rendelkező köztisztviselőt. 
A szervezési ügyintéző az, aki államigazgatási főiskolai végzettséggel rendelkezik, ő lenne jogosult a  
Polgármesteri Hivatal személyes képviseletére, mivel június 2-val letelik a jegyző felmentési ideje, a  
közös önkormányzati hivatal pedig vélhetően addig nem jön létre. 
Folyamatos  kapcsolatban  vagyunk  a  Kormányhivatallal.  Kunmadarastól  nem  kapunk  semmiféle 
információt, hiába kértük levélben is, hogy a Berekfürdőt érintő határozatokat küldjék meg. A közös 
önkormányzati hivatal létrehozása elhúzódhat. Mi a jogszabály szerint jártunk el, a Kormányhivatallal  
egyeztetve.  Nincs  közös  önkormányzati  hivatal,  nincs  megállapodás,  nincs  alapító  okirat.  Az 
Államkincstár felfüggesztette a Polgármesteri  Hivatal megszüntetését.  A jegyző a felmentési  idejét  
tölti április 1-jétől. Két hónap a felmentési idő. Itt tartunk most. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy akkor most Potornainé Szűcs Katalinnak rendezni kell a 
sorsát.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy van egy határozat arról, hogy ügyvezetőként a Berek-
Víz Kft-nél elfoglalja a helyét június 30-ig.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy van akkor 7 köztisztviselő 4 órában.
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Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy Kunmadarasnak április 1-jétől el kellett volna látnia a 
közös önkormányzati  hivatallal kapcsolatos teendőket, ami nem halasztó hatályú.  A köztisztviselők 
jogviszonya nem változott. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy gyakorlatilag akkor Potornainé Szűcs Katalin tovább 
dolgozik, és van két aláíró helyette, Kocsis Veronika és Petőné Vadai Katalin. Arra, hogy átmenjen a 
Berek-Víz Kft-hez igazgatónak, semmi szükség. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  jegyző  jogviszonya  megszűnik.  Ügyvezető 
igazgatónak pedig megválasztották.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy ő nem ért egyet ezzel, a fürdő dolgaiba Potornainé Szűcs 
Katalin beleszóljon.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy erről már van egy testületi határozat, hogy június 30-ig 
elfoglalja  ügyvezető  igazgatóként  a  helyét  a  Berek-Víz  Kft-nél.  Ha  ezen  változtatni  akar,  akkor 
készítsen egy írásos előterjesztést, indoklással.
A Polgármesteri Hivatal dolgait csinálni kell addig, amíg a közös önkormányzati  hivatal meg nem 
alakul. 

Dr. Kenyeres  Imre képviselő a cégszerű aláírásnál nem javasolja,  hogy a polgármester  úr egyedül  
legyen aláíró. Második aláíró legyen Kocsis Veronika, az ő távollétében pedig Petőné Vadai Katalin. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a pénzügyi ellenjegyzés így is működik, de elfogadja 
a javaslatot.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző elmondja, hogy az Önkormányzatot Polgármester úr egyedül 
képviseli, ezért terjesztették elő azt, hogy ő legyen az egyedüli aláíró. A többi intézménynél pedig két  
aláíró maradna.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez a cégszerű aláírás nem a pénzügyekre vagy a bankra 
vonatkozik. Annál meg van a két aláíró. Az előterjesztés az Önkormányzat szerződéseikre vonatkozik. 

Dr. Kenyeres Imre képviselő megkérdezi, hogy a banknál ki az aláíró?

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Az első aláíró a polgármester és az alpolgármester, a második  
aláíró pedig a jegyző és Kocsis Veronika. 

Kocsis  Veronika  gazdasági  ügyintéző  elmondja,  hogy  a  szerződéseknél  is  meg  van  a  pénzügyi 
ellenjegyzés, amit a pénzügyes ír alá, hogy meg van rá a fedezet. 

Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő  elmondja,  hogy  találkozott  már  olyan  szerződéssel,  ami  nem  volt 
ellenjegyezve.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy azt a szerződést a Berek-Víz Kft. kötötte. Ahhoz nem 
kell ellenjegyzés az Önkormányzat részéről, mivel önállóan működő gazdasági társaság.

Dr. Kenyeres Imre képviselő reagálása: Akkor eladhatják az egész fürdőt. Az SZMSZ módosításába  
nem egyezik bele, csak akkor, ha a polgármester mellett lesz egy másik aláíró is. 

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy ez csak azokra a  szerződésekre  vonatkozik,  ahol  a  
cégszerű aláírást kérik, pályázatokhoz, közmunkaprogramhoz.
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Sok  szerződést  egyedül  írt  alá  a  polgármester,  mint  például  azokat,  amelyek  a  rendezvények  
szervezéshez kapcsolódnak. 
Most  az  Önkormányzat  és  a  Polgármesteri  Hivatal  szétvált,  ezért  kérdés,  hogy legyen-e a  jegyző 
helyett más aláíró, vagy a polgármester egyedül írhat alá. 
Javasolja,  hogy  cégszerű  aláírás  a  banknál  bejelentett  módon  történjen,  a  polgármester,  az 
alpolgármester, Kocsis Veronika, valamint a negyedik aláíró a szervezési ügyintéző.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az SZMSZ-be bele kellene emelni, hogy a jegyző 
akadályoztatása  vagy  tartós  távolléte  esetén  a  megfelelő  végzettséggel  rendelkező  szervezési  
ügyintéző látja el a jegyzői feladatokat.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  szavazásra  bocsátja  az  SZMSZ  módosítására  tett  két  javaslat 
elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület az SZMSZ módosítását 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

7/2013.(IV.30.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendeletének módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy Székely László iskolaigazgató, aki az interpellációk, 
kérdések  napirendi  pont  során  szeretett  volna  néhány  szót  szólni  az  iskolával  kapcsolatosan. 
Tekintettel arra, hogy jelen van az igazgató úr, javasolja a beszámolóját előre venni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
Átadja a szót Székely Lászlónak.

Székely László iskolaigazgató elmondja,  hogy január 1-jétől az iskola működtetését a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ végzi. Röviden elmondja, hogy sok változás történt az iskola életében. A 
változásokat a szülők és a gyermekek nem érzik, inkább csak az igazgató, az igazgatóhelyettes és az 
iskolatitkár.  Nagyon  sok a munka.  Április  8-9-én megtörtént  az  első osztályosok beiratkozása.  15 
tanuló iratkozott  be,  14  a  határ,  így megkapták  a  jogot  az  első osztály indítására.  A köznevelési  
törvény hatályba lépett, egyes részei szeptember 1-jétől lépnek hatályba.  
Az  iskola  nyári  karbantartására  három  helyről  kell  árajánlatot  kérni.  Ilyen  a  külső  meszelés,  a  
kerítésjavítás. Jó volna, ha ezeket a munkákat helyben tudnák megcsináltani. 
Ezután is szorosan együtt kívánnak működni az Önkormányzattal. 
Ha valakinek van kérdése, szívesen válaszol rá.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy azt a pluszt, amit az Önkormányzat eddig nyújtott az  
iskolának, a lehetőségeihez mérten továbbra is biztosítani fogják. Az iskola részére a kirándulásokat  
ezután is próbálják biztosítani, ugyanúgy, mint a tanárok jutalmazását. 

Székely László iskolaigazgató köszöni.

Megérkezett az ülésre Vári Imre könyvvizsgáló.
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2. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Község  Önkormányzatának  2012.  évi   
költségvetésének megállapításáról szóló 7/2012.(II.28.) Önkorm. rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a 2012. évi költségvetés módosítására tett javaslat a 
képviselők részére kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Átadja a szót 
Kocsis Veronika gazdasági ügyintézőnek, az előterjesztés készítőjének.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző elmondja, hogy a beszámoló elkészítése előtt szükségessé vált  
egyes  előirányzatoknak  a  módosítása.  Intézmények  közötti  átcsoportosítások  történtek,  az 
intézmények szétválása miatt. Várja a kérdéseket, észrevételeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester  tekintettel arra, hogy kérdés, észrevétel nem hangzott el,  szavazásra 
bocsátja az előirányzat módosítására tett javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

8/2013.(IV.30.) Önkorm. rendelet
a Berekfürdő Községi Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 7/2012.(II.28.) Önkorm. 
rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

3. Napirendi pont: Előterjesztés a 2012. évi költségvetésről és a 2012. évi pénzmaradvány   
jóváhagyásáról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Átadja a szót Kocsis Veronikának, az előterjesztés készítőjének.

Kocsis  Veronika gazdasági  ügyintéző  elmondja,  hogy a  beszámolót  az  Államkincstár  részére  már  
leadta, az előterjesztést az alapján készítette el. 

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy a  2013.  évi  költségvetésben 2012.  évről  mennyi 
pénzmaradvány van betervezve?

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző: 20 millió Ft.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy akkor 9 millió Ft plusz bevétel keletkezik a 2013. évre.

Vári Imre könyvvizsgáló elmondja, hogy sok helyen problémát okozott az intézmények szétválasztása 
könyvelési  szempontból.  Külön  főkönyvi  kivonat,  bankszámla  stb.  kellett  az  intézményeknek. 
Továbbra is figyelni kell a követeléseket, valamint az adóbevételeket. A hosszú lejáratú hitel teljesen 
megszűnt. 
A zárszámadást elfogadásra javasolja.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy ki az, aki elfogadja a rendeletet?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a rendeletet 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:
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9/2013.(IV.30.) Önkorm. rendelet
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2012.  évi  költségvetésének  teljesítéséről  és  a  2012.  évi 
pénzmaradvány jóváhagyásáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző a 15. napirendi ponttal kapcsolatosan kéri, hogy amennyiben a  
Képviselő-testület az ingatlan megvásárlásáról dönt, határozzák meg azt, hogy milyen keret terhére 
történik a kifizetés.

4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Klebelsberg  Intézményfenntartó  Központtal  kötött   
vagyonkezelési szerződés módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester az előterjesztés ismertetésére átadja a szót Potornainé Szűcs Katalin  
jegyzőnek.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az Önkormányzat 2013. január 1-jei hatállyal átadta  
az  iskola  fenntartását  a  Klebersberg  Intézményfenntartó  Központnak.  A vagyonkezelési  szerződés 
aláírásra  került,  de  néhány pontosítást  kér  az  intézményfenntartó.  Kérik,  hogy az  iskola  címét  a 
helyrajzi számmal egészítsük ki, valamint jelöljük meg, hogy az ingatlan per-, teher- és igénymentes. 
A második pontosítás pedig az, hogy a Szolnoki Járási Bíróság kizárólagos illetékességét kötik ki az 
esetleges jogvita rendezésére. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a szerződésmódosítás elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a szerződés módosítását 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

76/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal kötött vagyonkezelői szerződés módosításáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központtal kötött, a Veress Zoltán Általános Iskola vagyonkezelésbe 
adásáról szóló Vagyonkezelési szerződés az alábbiak szerint módosul:

A szerződés 1. pontja az alábbiak szerint módosul:
„1. Az Önkormányzat vagyonkezelésbe adja a KIK vagyonkezelésbe veszi a Berekfürdő 
belterület 179 hrsz-ú, természetben az 5309 Berekfürdő, IV. Béla király út 1. szám alatt 
található,  kivett  általános  iskola  megnevezésű,  5730  m2 alapterületű  ingatlant  1/1 
hányadban, mely per-, teher- és  igénymentes.”

A szerződés 36. pontja az alábbiak szerint módosul:
„36. Felek megállapodnak abban, hogy a szerződésből adódó, vagy azzal kapcsolatban 
felmerülő  vitákat  vagy  nézetkülönbségeket  tárgyalások  útján  rendezik.  Esetleges 
jogvitájukra a Szolnoki Járási Bíróság kizárólagos illetékességét kötik ki.”

A szerződés további pontjai változatlan formában maradnak.

A  Képviselő-testület  megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  a  módosított 
Vagyonkezelési szerződés aláírásával.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2013. május 31.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Klebelsberg Intézményfenntartó Központ
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

5. Napirendi pont: Előterjesztés a szociális igazgatásról, és az egyes szociális ellátások helyi   
szabályozásáról szóló 6/2009.(III.10.) Önkorm. rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a rendelet módosítására az előterjesztés a képviselők  
részére kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Átadja a szót Potornainé 
Szűcs Katalin jegyzőnek az előterjesztés ismertetésére.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az ápolási díjra való jogosultságnál az egy főre jutó  
jövedelmi határ más volt az egyedülállóknál és más a családban élőknél. A javaslat szerint az ápolási  
díjra való jogosultság jövedelmi határa egységesen az öregségi nyugdíj legkisebb összegének 150 %-a 
lenne, ami 42.750 Ft. Nagyon alacsony volt a családosoknál a 28.500 Ft-os határ.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés,  észrevétel  nem  hangzott  el,  ezért  szavazásra  bocsátja  a  rendeletmódosítási  javaslat 
elfogadását.
Megállapítja,  hogy a Képviselő-testület a rendeletmódosítási javaslatot  4 igen szavazattal,  ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

10/2013.(V.02.) Önkorm. rendelet
a szociális igazgatásról, és az egyes szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 6/2009.(III.10.)  
Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy jelen vannak az Óvoda dolgozói, ezért javasolja, hogy 
az óvodavezetői állás megpályáztatásának megtárgyalását az aktualitásokból vegyék előre.
Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 4 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja,  hogy az április  15-én tartott  rendkívüli  testületi  ülésen 
tárgyaltak az óvodavezetői  állás meghirdetéséről.  A testület  elfogadta a pályázati  kiírást,  mivel  az 
iskola  és  az  óvoda  különválása  miatt  csak  június  30-ig  lehetett  az  óvodavezető  megbízását 
meghosszabbítani, utána pályáztatni kell az állást. Az óvoda dolgozói ezzel kapcsolatosan szeretnének 
néhány gondolatot elmondani a Képviselő-testület tagjainak.

Kürti  Judit  óvodavezető  elmondja,  hogy  azt  szeretnék  elérni,  és  ehhez  kéri  a  Képviselő-testület  
támogatását, hogy a vezetőváltás belülről történjen meg. Természetesen az állást meg kell pályáztatni. 
Ami meg is történt. Kismamaként is meg fogja pályázni az állást, és amennyiben a Képviselő-testület  
ezt elfogadja, a helyettesítését valamelyik óvónővel oldanák meg. Ezzel szeretnék a szakmaiságukat,  
az elért eredményeiket megtartani. Rengeteg rendezvényen, bálon vettek részt, az óvoda alapvetően jól 
működik, amit kérnek figyelembe venni. 

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  pályázati  kiírásban  az  áll,  hogy  pedagógus 
szakvizsgával rendelkező pályázhat, magasabb vezetői beosztás csak ilyen képesítéssel adható.
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Kürti  Judit  óvodavezető elmondja,  hogy ő rendelkezik megfelelő végzettséggel,  de  más  óvónő az 
óvodából  nem.  Szeretnék  megőrizni  mindazt,  amit  elértek,  ezért  nem szeretnék,  ha  külsős  ember 
irányítaná a továbbiakban az óvodát.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  ezzel  kapcsolatosan  csak  annyit  tud  mondani,  hogy  ez  egy  nyílt  
pályázat. Nyilván a legjobb pályázó fog nyerni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy véleményezési joga van a szülői munkaközösségnek, 
a pedagógus közösségnek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy eddig minden pályázatnál figyelembe vették a különféle 
szervezetek véleményét. Úgy fognak dönteni, ahogy Berekfürdőnek a legjobb.

Kürti  Judit  óvodavezető  elmondja,  hogy  május  1-jétől  nem  dolgozik,  ezért  a  helyettesítésről  
gondoskodni kell.

Megérkezett az ülésre Czinege Béla alpolgármester.

6. Napirendi pont: Előterjesztés az ivóvíz- és szennyvíz szolgáltatás üzemeltetésre történő   
átadására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy más lehetőség nem maradt,  a Tiszamenti Regionális  
Vízművek Zrt-vel kell megkötni a szerződést az ivóvíz- és szennyvízszolgáltatás biztosítására. 
A második félévben már biztos, hogy nem a Berek-Víz Kft. fogja a víz- és csatornaművet üzemeltetni.
A  Vagyonkezelési  szerződés  kiküldésre  került  a  képviselők  részére.  Már  történt  egy  előzetes  
egyeztetés. Próbálnak olyan kompromisszumos megoldást találni, ami kevésbé lesz rossz. Nem bérleti  
szerződést kötnek, hanem üzemeltetési szerződést. Az Önkormányzatok zöme bérleti szerződést köt,  
ami azzal jár, hogy az Önkormányzatnak kell biztosítani a vezeték felújítást, javítást stb.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a vagyon értékfelmérés még ezután fog megtörténni.  
A jelen állapotban fogják átvenni  a  víz-  és  szennyvízrendszert.  Az ivóvízminőség  javító  program 
2014-re fog lezajlani, amihez most érkezett meg a vízjogi létesítési engedély. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a centralizációval az állam bevezette a közműadót.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a víz- és a szennyvízvezetékre a közműadó 125 Ft/m. 
Több egyeztetés történt a vezetékek hosszának felmérésére. 19 km a víz, a szennyvíz pedig 10 km.  
Érdemes volt többször megvizsgálni, hogy milyen hosszú, mert a vizesek 35-35 km-t mértek.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a szerződéstervezet 6. d) pontja alapján a vagyonkezelésbe  
vett víziközmű elemek után a vagyonkezelő értékcsökkenést számol el, amelynek összege a víz- és  
szennyvíz-szolgáltatás  díjaiban  érvényesül.  Ez  alapján  nem szólhatunk  bele,  hogy mennyi  lesz  a 
vízdíj.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a víz- és szennyvízdíj árának meghatározása állami  
monopólium lesz. Központilag határozzák meg.
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Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy az 5.6. pont szerint a közkifolyókon mért/vagy számított 
fogyasztást  a  vagyonkezelő  részére,  az  általa  kibocsátott  számlák  alapján,  havi  gyakorisággal  kell  
megfizetni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy mérőórát kell majd a közkifolyókra felhelyezni.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy minden udvarra be van vezetve a víz, de előszeretettel  
hordják a közkifolyóról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy ez ellen nem tudnak tenni. A közkifolyót  viszont  
biztosítani kell. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a megoldás az, hogy a közkifolyót le kell szűkíteni.  
Meg  kell  nézni,  hogy mekkora  terhet  jelent  az  Önkormányzatnak  a  közkifolyó.  Illetve  meg  kell  
vizsgálni, hogy mit tudnak kezdeni a fürdővel. 
Kéri a képviselőket, hogy olvassák át a szerződést, és jelezzék az észrevételeket, mivel májusban a 
szerződést meg kell kötni.

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy mi lesz a dolgozókkal?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a 4 dolgozót munkajogi jogutódlással átveszik.
A Berek-Víz Kft-nek kell majd szerződést kötnie a Vízművel a vis maior esetére.

7. Napirendi pont: Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Berek-Víz Kft.  pénzügyi  helyzetéről a beszámoló  
kiküldésre került a képviselők részére. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Kiegészítést  kért  a  kiadásokra  vonatkozóan,  amit  a  könyvelő  nem  tudott  megadni,  mert  a 
fürdőberuházással  kapcsolatosan  a  bank  újabb  adatokat  kért,  ezért  most  azon  dolgozik.  Azt  az  
információt adta, hogy a kiadás a tavalyihoz hasonlóan alakult. Tavaly ilyenkor már 3,5 millió Ft hitelt 
vettek igénybe, most viszont 6 millió Ft készpénzzel rendelkeznek. Számlatartozásuk nincs. 

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy 116 dolgozói bérletet adtak el. Most 117 ifjúsági  
bérlet kelt el, tavaly pedig 126. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy sok vendég van a kempingben. 

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy jelenleg 76 lakókocsi, 3 nagy sátor és 267 fő van a  
kempingben. 

Hosszu András képviselő megkérdezi, most hogyan tart nyitva a fürdő?

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy 8 óráig van nyitva a fürdő, 8 óráig lehet használni 
a fürdőt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a beszámolót 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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77/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat 
a Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolójáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. 2013. 1-3. havi 
pénzügyi beszámolóját elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Rendezési Terv módosítására.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  a  Rendezési  Terv  módosításának  előterjesztésére  átadja  a  szót 
Potornainé Szűcs Katalin jegyzőnek.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a Rendezési Terv több körben volt már a testület 
előtt.  Jelezte  a  képviselőknek,  hogy az anyag nagy terjedelme  miatt  nem tudja  kiküldeni,  így azt  
megtekinthetik a Polgármesteri Hivatalban. Minden, amit megbeszéltek, átvezetésre került. Problémák 
vannak  az  üveggyár  besorolásával,  ezért  egyeztetni  kell  a  Környezetvédelmi  Felügyelőséggel 
helyszínen is, annak érdekében, hogy a hozzájárulásukat megadják. 

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy az Önkormányzat területe az Üveggyártól a térképen 
is le van határolva?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Igen. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés,  észrevétel  nem  hangzott  el,  ezért  szavazásra  bocsátja  a  rendezési  terv  módosításának 
elfogadását. 
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  rendezési  terv  módosítását  5  igen  szavazattal,  ellen  és 
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

78/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
a Rendezési Terv módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az épített környezet alakításáról 
és védelméről szóló 1997.  évi  LXXVIII.  törvény 9.  § (3) bekezdése alapján elkészített  
településszerkezeti,  szabályozási  terv,  valamint  a  helyi  építési  szabályzat  tervének 
módosítását elfogadja. 

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) T4 Terv Bt.
4) Polgármesteri Hivatal

Megérkezett az ülésre ifj. Nagy György képviselő.

Készült: 2013.04.30-án 12/18



9. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Jász-Nagykun-Szolnok  Megye  Turisztikai  Értéke  cím   
megpályázására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat ebben 
az évben is meghirdette a
- „Jász-Nagykun-Szolnok Megye Turisztikai Értéke” cím,
- „Települési Környezetért” cím,
- „Ifjúságbarát Önkormányzat” cím,
- „Idősbarát Önkormányzat” cím
elnyerésére irányuló pályázatokat.
Javasolja,  hogy  Berekfürdő  egészére  nyújtsanak  be  pályázatot  a  „Jász-Nagykun-Szolnok  Megye 
Turisztikai Értéke” cím elnyerésére. 
A megye legnagyobb idegenforgalmát bonyolítjuk le, turisztikai, természeti és turisztikai értékekkel 
rendelkezünk.
Pénzzel nem jár a cím elnyerése, egy kerámia tálat lehet elnyerni oklevéllel. E cím 3 évre szól.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a pályázaton való részvételt.
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  pályázaton  való  részvételt  6  igen  szavazattal,  ellen  és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

79/2013.(IV.30.) sz. Önkorm. határozat
a „Jász-Nagykun-Szolnok Megye Turisztikai Értéke” cím elnyerésére pályázat benyújtásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 
Önkormányzat 4/2012.(III.30.) KR. számú közgyűlési rendelete alapján kiírt, 

a „Jász-Nagykun-Szolnok Megye Turisztikai Értéke” cím elnyerésére

pályázatot  kíván  benyújtani,  Berekfürdő  egészére,  tekintettel  a  község  turisztikai, 
természeti és kulturális értékeire.
 
A  Képviselő-testület  megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert  és  Tóth  Attilát,  a 
Berekfürdői Turisztikai  Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy gondoskodjanak a 
pályázat elkészítéséről és benyújtásáról.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Tóth Attila ügyvezető igazgató

Határidő: 2013. május 15.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Tóth Attila ügyvezető, Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Kft.
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Megérkezett az ülésre Buczkó Zoltánné képviselő.

10. Napirendi pont: Előterjesztés testvérvárosi kapcsolat felvételére.  

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  múlt  hétvégén itt  jártak az  olaszok.  Készült  egy 
memorandum a testvérvárosi  kapcsolat  felvételéről.  Atri  egy kisváros,  12.000 lakossal,  1000 éves 
múlttal. Közép-Olaszországban található. 
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Hosszu András képviselő elmondja, hogy ő is találkozott a delegációval, nagyon barátságosak voltak, 
de egy kis türelemre intené a testületet. Még ezután lesz náluk is a választás, legalább azt várják meg.

Czinegéné  Bődi  Szilvia  képviselő  elmondja,  hogy  ők  is  a  testület  elé  terjesztik  a  memorandum 
elfogadását. Az aláírására leghamarabb augusztus közepén kerül sor. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy annyi előnye van ennek a kapcsolatnak, hogy azon a 
területen is megismerik Berekfürdőt. 

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  az  iskolát  mindenképpen  be  kell  vonni  jobban  a 
testvérvárosi kapcsolatokba. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a rendezvényeket a civil szervezetek rendezik, ott az  
Önkormányzat  csak  besegít.  Felmerült,  hogy  a  néptáncosok  felléphetnének  valamilyen 
rendezvényükön. 
Ki az, aki elfogadja a testvérvárosi kapcsolat felvételét Atri városával?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

80/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
testvérvárosi kapcsolat felvételéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete testvérvárosi kapcsolatot kíván 
létesíteni az olaszországi Arti városával.

A  Képviselő-testület  megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert,  hogy  vegye  fel  a 
kapcsolatot Atri Polgármesterével és Képviselő-testületével. 

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

11. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy  van-e  valakinek 
interpellációja, kérdése?

Czinegéné Bődi Szilvia képviselő elmondja, hogy a fürdőt népszerűsítve, és látva, hogy mennyien  
kerékpároznak Karcagról, lehetne a nyári hónapokban június, július és augusztus hónapokban egy ún. 
„Illa  Berek”  futó  és  kerékpáros  futamot  szervezni,  mely  Karcagról  indulna.  A versenyzők  aznap 
ingyen mehetnének be a fürdőbe, és a főnyeremény lehetne egy családi belépő a fürdőbe. A fürdőben 
lévő vállalkozókat is be lehetne vonni. A sportot és a fürdőt is lehetne népszerűsíteni ezzel.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez reklámot jelent. Jónak tartja az ötletet. 
A  képviselők  közül  van-e  még  valakinek  kérdése,  észrevétele?  További  kérdés,  észrevétel  nem 
hangzott el.
Megkérdezi, hogy a lakosok közül van-e valakinek kérdése, észrevétele?
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Galaczi  Antalné  berekfürdői  lakos  Czinegéné  Bődi  Szilvia  képviselő  asszony javaslatához  annyit  
kíván hozzátenni, hogy ki lehetne jelölni egy napot arra, hogy aki Karcagról aznap délután kerékpárral 
érkezik Berekfürdőre, az fél áron mehet be a fürdőbe.
Van egy javaslata a testvérvárosokkal kapcsolatosan is. Ezt a kapcsolatot ki lehetne bővíteni az egész 
településre, a gyerekek levelezési kapcsolatot vehetnének fel a testvértelepülés lakosaival. Lakossági 
fórumon is szeretnének találkozni a testvérvárosokból idelátogatókkal.
A  következő  kérdése,  hogy  szükség  van-e  a  tepertőfesztiválra?  Szívesen  csinálja,  a  lakosokat  
mozgósítani lehet ezzel. Segítségre is szükség van a helyi vállalkozók részéről is, hogy szervezetten  
működjön. Az emberek hozzáállását tekintve szemléletváltásra van szükség. 

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy az Önkormányzat  örül ezeknek a rendezvényeknek. 
Területet biztosít hozzá, de nem biztos, hogy a támogatását fel tudja vállalni.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy tudatosítani kell azokban, akik megsütik a tepertőt, hogy 
nem  ők  rendelkeznek  felette.  Példát  lehet  venni  arról,  hogy  a  testvérvárosi  találkozón  milyen  
szervezetten megy a főzés. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek interpellációja, kérdése?
További interpelláció, kérdés nem hangzott el.

12. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.    

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a február 25-i testületi  ülésen tárgyalt  a Képviselő-
testület egy haltenyésztő telep vételi szándékáról. A cég jelentkezett, hogy továbbra is érdekli őket az  
ingatlan, de csak a következő évben tudnak pályázni.
A  belső  tóba  koiponty  és  tilápia  lesz  telepítve,  amely  algaevő.  A  Földművelésügyi  Igazgatóság 
megvizsgálta a tavat, és kifogást nem emelt. 
A  kulturális  közfoglalkoztatási  programról  azt  a  tájékoztatást  kaptuk,  hogy  a  jelenleg  fennálló  
átmeneti forráshiány miatt az elbírálási folyamat lelassult, így a májusi indulás nem kivitelezhető.
A  Munkaügyi  Központtól  azt  a  tájékoztatást  kaptuk,  hogy  a  munkanélküliek  foglalkoztatásának 
támogatására az éves keret kimerült, ha kapnak póttámogatást, abból tudunk csak igényelni. 
Az  erdő  potenciál  helyreállítására  benyújtott  pályázaton  500.000  Ft/ha  támogatást  nyertünk.  A 
támogatott terület mérete 3,43 ha.
Megjelent egy pályázat a térfigyelő rendszer kiépítésére. 100 %-os támogatottságú. Megpróbáljuk a  
közterületet bekamerázni 10 figyelőponttal.
A hétvégén volt a sárréti ízek fesztiválja, melyen Berekfürdő is részt vett. 
Hétvégén pedig itt Berekfürdőn volt a Bereki Cuháré.
Hétvégén  a  Berek-Víz  Kft.  ügyvezető  igazgatója  részt  vett  egy  kiállításon  és  vásáron 
Sepsiszentgyörgyön, ami sikeres volt.
Vasárnap X. alkalommal  került megrendezésre a Nagykun Vers- és Prózamondó Verseny.  Jelentős 
művészek vettek részt a zsűriben. Nagy volt az érdeklődés. 
Május 3-án lesz a Hubai és Társa Kft. csurgalékvizének elvezetésére a helyszíni egyeztetés. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy ez az ivóvízminőség javító program miatt szükséges,  
mivel a jelenlegi vízelvezetés az Üveggyár területén keresztül történik, ezért másik nyomvonalat kell  
kijelölni. Ezzel megoldódna a Búzavirág utca és a Megbékélés Háza vízelvezetése is. 

Czinege Béla alpolgármester javasolja, hogy próbálja meg az Önkormányzat ezt a dolgot saját maga 
megoldani. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Hubai és Társai Kft.  érdekelt  ebben, mivel náluk  
keletkezett víz elvezetése sincs megoldva. 
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Dr. Kenyeres Imre képviselő javasolja, hogy sajátítsuk ki a területet.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy egyszerűbb megoldást  kell  keresni.  Úgy volt,  hogy 
elcserélik a területet. A tárgyalások előrehaladott állapotban voltak, de nem sikerült megegyezni. 
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.

13. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző ismerteti a lejárt határidejű határozatokat. 
22/2013.(I.29.) Önkorm. határozat az önkormányzat szervezeti átalakításáról. Határidő: 2013. március 
31. Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester, Potornainé Szűcs Katalin jegyző.
Az 1. napirendi pont tárgyalása során elhangzott, hogy a közös önkormányzati hivatal még nem jött  
létre, így az Önkormányzati Iroda létrehozása még bizonytalan.
57/2013.(III.26.) Önkorm. határozat önrész vállalásáról (parlagfű mentesítés). Felelős: Kustár Péter.  
Határidő: 2013. március 26. A pályázat elküldésre került. Azóta megkaptuk a támogatási szerződést is,  
124.875 Ft-ot nyertünk, önjáró fűnyíró vásárlására. 

Czinege Béla alpolgármester kéri, hogy ott használják, ahol a legjobban ki lehet használni.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Ez így is volt tervezve. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a lejárt határidejű határozatokról  
szóló beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

81/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy a következő napirendi  ponttól  már  zárt  ülés tartása 
szükséges, ezért az aktualitások napirendi pont tárgyalást javasolja előre venni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
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16. Napirendi pont: Aktualitások.

Allnet Hungary Kft. kérelme.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  Allnet  Hungary  Kft.  kereste  meg  az 
Önkormányzatot, hogy az összeszerelő csarnok üzemeltetéséhez tűzoltóvíz szükséges. Ezt nyílt vizű  
tárolóval  kívánja  biztosítani,  melyet  a  csatornából  szeretne  feltölteni.  Úgy  gondolja,  hogy  ennek 
semmi akadálya nincs. 

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy nem könnyebb lenne tűzcsapot felszerelni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy akkora hozamú tűzcsapot nem tudnak felszerelni. 
Ki  az,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  tűzoltó  víz  biztosításához  engedélyezzük  a  tároló  feltöltését  a 
csatornából?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

82/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
az Allnet Kft. kérelmének támogatásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Allnet Hungary Kft. kérelmét 
támogatja, és engedélyezi, hogy 

a  Berekfürdő,  Orgona  u.  550/3  hrsz-ú  ingatlanon  épülő  összeszerelő  üzemcsarnok 
tűzoltóvíz biztosítására szolgáló nyílt vizű tároló időszakos feltöltése 

a telekkel párhuzamosan haladó, a halastavakat összekötő csatornából történjen.

Erről értesülnek:
1) Allnet Hungary Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Megbékélés Háza kérelme.

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a falumegújítási program keretében pályázatot  lehet  
benyújtani  a  Tisza-tó Térsége Leader  Egyesülethez.  Ennek keretében lehetőség van a  Református 
templom előtt egy parkoló építésére és a járda szélesítésére. A Megbékélés Háza vállalta a terv és a  
pályázathoz  szükséges  dokumentumok  elkészítését.  Az  Önkormányzatnak  kell  a  pályázatot  
benyújtani,  mivel  ebben az  esetben 100 % a támogatás,  egyébként  60 %.  A bekerülési  költsége 
2.700.000 Ft. 
Ki az, aki egyetért azzal, hogy az Önkormányzat pályázzon ezzel a projekttel?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a pályázat benyújtását 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

83/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
Leader pályázaton való részvételről.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  pályázatot  kíván benyújtani  a 
Tisza-tó Leader Egyesület által kiírt falumegújítási programba, a Református templom 
előtti parkoló építése és a járda szélesítése céljából. 
A pályázat 100 %-os támogatottságú. A beruházás költsége 2.700.000 Ft.
A pályázathoz szükséges engedélyeket a Megbékélés Háza biztosítja.
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Erről értesülnek:
1) Megbékélés Háza
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Beszámoló a Könyvtár helyzetéről. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Puskás Mariann beszámolt a Kanta Gyula Könyvtár  
átadásáról. A Megyei Könyvtártól szakmai segítséget fogunk kapni. Egyes rendezvényeinkhez, mint a 
vers-  és  prózamondó  verseny,  valamint  az  írótábor,  szívesen  csatlakoznak.  Évente  835.380  Ft-ot 
fogunk kapni, könyvek, folyóiratok beszerzésére. Jelenleg heti 20 óra a nyitva tartási idő. Két fő végzi  
a könyvtárosi tanfolyamot, Puskás Mariann és Koszna Anita. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.

Dr. Hajdu Lajos polgármester Magyarország helyi önkormányzatairól szóló CLXXXIX. törvény 46. § 
(2) bekezdés c) pontja alapján az ülés további részére a vagyonnal való rendelkezés miatt zárt ülés  
tárgyalását javasolja.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

84/2013.(IV.30.) Önkorm. határozat
Zárt ülés tartásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján az ülés 
további részére zárt ülést rendel el.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/            /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester                 jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

/: Czinege Béla :/ /: Hosszu András :/          
   polgármester            képviselő
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